
Interpelácia č. 11/2018   
 

 

1. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 16.2.2018  

 

 

Tomko: 

Oslovil ma občan, či sa nevrátime naspäť k blšáku v Trebišove. Bola to niekedy tradícia, tie 

trhy sa robili, hovorili sme im blšie trhy. Proste chodili tu trebárs aj Ukrajinci, chodili tu 

Maďari, chodili tu Poliaci a neviem, koľko rokov dozadu. To je jeho otázka na vedenie mesta, 

či sa nevrátime opäť. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ja ti hneď odpoviem. My poskytujeme priestor na rôzne charitatívne akcie, ktoré sa konajú 

raz za čas. Väčšinou to súvisí s poskytovaním šatstva pre tých, ktorí tú pomoc potrebujú. 

Tento zámer, aby sme vytvorili priestor, kde budú sa pravidelne konať nejaké blšie trhy, 

podľa mňa už nemá svoje opodstatnenie, pretože konkurencie schopnosť, hlavne predajných 

miest je veľká. Myslím si, že a to hovorím za seba, neviem, aký je názor ostatných, ale 

predajní s tzv. čínskym tovarom je v meste dosť a myslím si, že pridávať ďalšie miesto, kde 

sa budú zgrupovať rôzne indivídua nie je dôvod. My máme priamo cielené akcie, kde sa 

odovzdávajú veci, veď sme to konali aj tuná na pôde mestského úradu, zbierka šatstva, ktorá 

je priamo adresne smerovaná tým ľuďom, ktorí to potrebujú. Čiže myslím si, že toto úplne 

postačuje tým potrebám, ktoré sú momentálne v meste a ak takýto človek takéto služby chce 

využiť, alebo ich potrebuje,  nech sa pokojne obráti na oddelenie sociálnych vecí tu na 

mestskom úrade.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


